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Närvarande Frånvarande 
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Conny Olsson  
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Bosse Wernlundh  

Stellan Dahlberg    

Krister Storm  

Jan Granaas  

Lasse Carlsson  

Folke Skredsvik  

Leif-Göran Lundstedt  

 

§ 1 Mötets öppnande 

                 Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av dagordningen. 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

 
§ 3 Val av justerare 

Folke valdes att justera protokollet. 

 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående protokoll (Nr 03), protokollet godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 5 Kommunikationsstrategi 

Jan informerar 

o Jan har haft ett möte med Eirka och Patrik och kommit överens om att starta 

projektet. Jan är nästan färdig med kravspecifikationen, man planeraratt släppa det i 

tre steg. Nu inväntar man kostnad från leverantören. 

o Tidplan och projektplan planeras att vara klart under Q2. 

o Jonas flaggar för att det pågår flera IT projekt inom SBU. 

o Lasse och Jonas återkommer med information angående IT projekt. 



o Lasse pratar med Henrik som får kalla till ett möte avseende en övergripande IT 

strategi. 
 

§ 6 Ekonomi 

Leif-Göran informerade om att mars har varit en händelserik månad. 

 

Under mars har merparten av våra medlemsavgifter inbetalats: 1.716.108 kr av totalt 

utfakturerat 2.078.438 kr, det saknas 362.335 kr per 2025-03-31.   

 

Upplupna kostnader under mars är: 34.786 kr 

 

- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr  

- Reseräkningar = 3.596 kr  

- Fortnox årsavgift redovisningskostnad = 2.952 kr 

- Årshyra Långedrag = 12.000 kr 

- Pigment Hosting = 5.213 kr 

- Kontorsmaterial = 640 kr 

- Årsmötesrundstycken 1.215 kr 

- Årsmöteslunch = 9.100 kr 

 

- Kassa och Bank 2025-03-31 är totalt: 2.245.517 kr 1 855 000 skall skickas till SBU.  

- VBF skall betala halva beloppet till SBU senast 31/4 resterande del sista juni.  

- Utestående belopp 40 000 

 

- Swedbank =  411 kr 

- Marginalen = 2.245.106 kr, varav ändamålsreserverat för VBF-100 år 200.000 kr  

 

Förväntade intäkter för kommande period: c:a 362.335 kr 

 

Förväntade kostnader för kommande period: 

- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr 

- Kanske några reseräkningar = 5.000 kr 

- Bidde, service APP Q2-25 + löpande = 4.656 kr 

- Kanske några BR-kostnader = 2.000 kr 

 
Övrigt: 

 

- Insjögruppen hade möte 24 mars, dålig uppslutning bara 4 personer, genomgång av BR-

motioner, Valberedningens förslag, fasta fiskeredskap i Hjälmaren, fyller Insjögruppen 

någon funktion, Bo Christer går ut med förfrågan till de 11 förbund som ingår. Göta 

Kanal + Hjälmare Kanal rabatter är en fördel. 

- Träslövsläge, som ej avsåg att betala medlemsavgift 2025 då man inte hade några 

medlemmar har inbetalat medlemsavgift för 2025. Viktigt att vi besöker klubben så att 

medlemskapet kvarstår och att man förstår det mervärde som medlemskapet erbjuder. 

- Bojens Båtförening Bovallstrand är nära beslut om att ansöka om medlemskap. Några 

frågeställningar beträffande olycksfallsförsäkringen och rättsskydd vid utomnordiska 

medlemmar har besvarats av Bengt Gärde, inget svar ännu från Bojen! Jag har studerat 

stadgar och konsulterat RSV och funnit att föreningen är ideell och allt är OK. 

 

 

 



 

§ 7 Miljöinformation 

- Stellan informerar 

- Ganska lugnt Stellan kommer att skicka ut en enkät hur klubbarna upplevde utbildning 

och mätning på klubbarnas båtar.  

- Projektet har gett ett överskott av ca: 20 000 för VBF. 

- Det har blivit en uppdatering av båttvättar; Stellan återkommer när han studerat 

dokumentet. 

- XRF vi behöver testa ett lämpligt objekt för sanering med GEL. Skulle detta fungera 

föreslår Stellan att VBF tar fram ett underlag som beskriver tillvägagångssätt och vad 

resultatet blir. 

- Stenungssunds båtklubb har fått en fråga från kommunen om förorenad mark. 

Rekommendation från Stellan och Carl är att sitta lugnt i båten och avvakta, gör inget 

på eget bevåg utan att rådfråga SBU. 

- Jonas är ny ordförande för miljökommittén. 

- VBF behöver gå ut med information till våra klubbar angående miljöfrågor angående 

båtbottnar och marksanering. 

- Båtmiljö.se har intressant information i frågan. 

- Krister undrar om vi har kontrollmätt efter att båten är åtgärdad. 

- Vattenrådet är en nästan död organisation, vid nästa möte kommer frågan om   

   verksamheten skall förgå eller läggas ned diskuteras. 

 

§ 8 Reflektioner Båtriksdag 2025 

- Se Jans sammanfattning som Jan skickade till VBF styrelsen. 

- Hela processen kan effektiviseras, Båtrikstan bör vara digitalt. 

- Det ställdes hårda ord till Per Edberg angående hur kostnaderna för BAS hanteras. 

- Årsmötets förhandlingar kan mycket väl hållas digitalt, det vore dock bra att träffas i 

andra specifika frågor.  

- Det var bra att alla motionerna presenterades i plenum. 

- Val av valnämnden, man var tvungen att rösta på fem men ordförande tog tag i frågan 

och sa att man vist kunde rösta på fyra personer.  

 

§ 9 Reflektioner VBF Årsmöte 2025 

- Det är tråkigt att det är så få deltagare, vi behöver ändra konceptet och tidpunkt. 

- Skall vi skicka ut en fråga till klubbarna vad är det som är viktigt för klubbarna. 

- Inleda med en bra föreläsning.  

- Tidpunkten var för sent. 

- Tankar om hur vi kan förbättra årsmöte 2026 

o Hålla mötet i mitten av februari. 

o Söndag. 

o Inleda med lunch. 

o Skicka ut en enkät till klubbarna. 

- Tag upp regionmöte 

o VBF står för kostnaderna värdklubben tillhandahåller lokal. 

 

§ 10 VBF Prova På Dag 

- Planera in ett möte med Öckerö. 

- Jonas visar en film där Dalarnas båtförbund i samarbete med SVEMO. 

- Dalarnas förbund har erbjudit sig att komma ned med två båtar. 

 

 



 

 

§ 11 Information om Organisationsgruppens arbete 

- Jonas informerar  

o Gruppen har omformulerats och ett par personer från ”norrlandsgruppen” har blivit 

involverade. 

o Gruppen har ett par möten inplanerade och planerar att leverera ett förslag till 

september. 

o Gruppens kommunikation kommer att vara mer öppen och tillgänglig. 

 

 

§ 12 Rapporter och Övrigt 

 

- Bosse 

o Årets båtklubbs utdelning Östhammars Segelsällskap, eventet var fantastiskt bra 

50-60 personer var samlade för att mota priset. 

o Sponsorerna var nöjda och kan tänka sig vara med även framledes. 

o Det var en stor succé att inte dela ut priset på båtmässan i Göteborg. 

 

- Folke 

o Kontaktar Kragemärra för status angående anslutning till VBF. 

 

- Krister 

o Inget övrigt. 

 

- Leif-Göran 

o Inget övrigt förutom ekonomi. 

 

- Lasse 

o Inget övrigt. 

 

- Jonas 

o Samtal från Maria Lamner seniorer till sjöss,  

o Har vi någon klubb som kan leva upp till Marias krav?  

▪ Stellan hör med Falkenberg. 

▪ Mjörns båtklubb kan vara ett alternativ. 

 

- Birgitta 

o Mikael Sandstedt säkerhetskurser.se i Varekil har allt som vi efterfrågar, har fått 

offerter från Sjöskolan Klippan. Se bifogat dokument. 

o Be om att få referenser.  

o Rosmanmärkets utbildningsmaterial köps in och används av Sjöscouterna. 

 

- Conny 

o Har besökt Fjärås Båtklubb som har sin verksamhet vid Tjolöholms Slott, klubben 

vill börja använda BAS. 

o Besökt Lindgrens Hamn för genomgång av BAS, Lindgrens kommer att lämna 

Portlux för att gå över till BAS. 

o Besökt Gårda brygga för en genomgång av BAS, klubben är nära ett beslut om att 

ansöka om medlemskap. 

 



 

 

- Stellan 

o När skall material till nästa utskick vara skickade till Jonas.  

o Förfrågan om att vara ordförande på Önnereds båtlag som Stellan tog på sig. 

Vilket avlöpte utan problem, mötet tog 45 min och styrelsen var nöjda. 

 

- Jan 

o Visar enkät om årsmötet 

o Jan skickar dokumentet till Conny som bifogar detta till protokollet. 

o Uppskattning: Fritidsbåtar äldre än 1996 i Sverige 

o Enligt en rapport från Transportstyrelsen (2015) och Båtlivsundersökningen 

(senast 2020) gäller följande: 

o Många fritidsbåtar i Sverige är äldre än 30 år. 

o Man uppskattar att över 40 % av fritidsbåtarna är tillverkade före 1996. 

o Fördelning öst/väst (från tidigare uppskattning): 

o Västkusten: ca 200 000–250 000 båtar 

o Östkusten: ca 300 000–350 000 båtar 

o Vi räknar med att samma andel (40–45 %) är äldre än 1996 för båda kusterna. 

o Västkusten: 

o 40 % av 200 000 = 80 000 

o 45 % av 250 000 = 112 500 

→ Uppskattning: 80 000–112 500 äldre båtar 

o Östkusten: 

o 40 % av 300 000 = 120 000 

o 45 % av 350 000 = 157 500 

→ Uppskattning: 120 000–157 500 äldre båtar 

 

 

§ 13 Kommande möten 

13 maj Plats Långedrag 

 

 

§ 14 Mötets avslutning 

Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

 

Göteborg 2025-04-15 

 

    Jonas Turitz     Conny Olsson          Folke Skredsvik 
 
     Jonas Turitz      Conny Olsson Folke Skredsvik 

Ordförande Sekreterare Justera
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